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OPPSUMMERING HØSTSEMINARET  2023 
 

 
DAGLIG LEDER TREFF 

Fredag 20. okt.:     
1300         Inspirasjon 

  Liv Arnesen dro oss vekk fra hverdagen igjennom sine heftige    
  ekspedisjoner. https://no.wikipedia.org/wiki/Liv_Arnesen 

1340   Idrett og bad – informasjon 
1410   Aktuelle saker 
1500  Eventuelt 

 

HOVEDPROGRAM 

Fredag 20. okt.:     
Åpning. Info om seminaret og status på Bærumsidretten 
1630   Budsjett 2024  
   Bærumsmodellen overordnet 
   Større utbygginger 
   Plan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 2023-26  
   Styremedlem Knut Gulbrandsen   
1720   Bærumsmodellen – vanskelig for de små idrettene 

               Bærum Kommune ved Rolf Halvorsen innleder. 
               Ippon judoklubb forteller om sine tanker.                      

1815   Gruppearbeid   
▪ Hvordan forbedre og utvikle Bærumsmodellen? 

    
Lørdag 21. okt.:  
0900 Klubbhus og aktivitetshus i Krydsbybakken 
 Lommedalens IL 
0920 Fremtiden for paraidrett i Bærum 
 Vestre Bærum Salongskytterlag  
0940 Hvordan sikre idrett for alle? 
 Styreleder Øivind Gladsø innleder. 
1000 Ung medbestemmelse 

Presentasjon av hva BIR og noen av klubbene tenker om temaet. 
1030 Gruppearbeid 

▪ Hvordan sikre idrett for alle? 
▪ Ung medbestemmelse 

1130 Info fra BIR    

https://no.wikipedia.org/wiki/Liv_Arnesen
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SAMMENDRAG AV PROGRAMPOSTENE 
 
INNLEDNING HOVEDPROGRAM FREDAG 

Formålet med høstseminaret er å ha en møteplass hvor Bærumsidretten kan drøfte 
viktige problemstillinger for idrettslagene, utveksle info om aktuelle saker og ikke 
minst knytte kontakt med andre frivillige. 
 
Viken Idrettskrets var representert med Pål Thomassen som redegjorde for avvikling 
av kunstgress med gummigranulat, ny spillemiddel-ordning og Sparebankstiftelsens 
tilskudd «Fra klubbhus til aktivitetshus» 
 
35 idrettslag var representert, som utgjør drøye 60 % av medlemsmasse i 
idrettslagene i Bærum på drøye 60.000 medlemmer.  
BIRs styremedlem, Knut Gulbrandsen ønsket velkommen til seminaret og informerte 
kort om programmet, samt fakta om høy aktivitet i Bærumsidretten. I tillegg orienterte 
han om status på ulike idrettsanlegg. Idrettsrådet har en aktiv stemme i 
anleggsutvikling, kommunens budsjett arbeide og utvikling av «nye» Sandvika. Vår 
kommune har ulike støtteordninger til anlegg, vedlikehold, drift, og ikke minst 
Fritidsstipendet som er et flott bidrag for en trang familieøkonomi.  
Til slutt kommenterte han den politiske plattformen som flertallspartiene(H, V, FrP og 
KrF) har forhandlet frem etter lokalvalget i høst. 
 
Knut Gulbrandsen redegjorde videre for Bærumsmodellen overordnet, Plan for 
fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 2023-26 (anleggsplanen), viktigheten av å 
melde inn prosjekter og visjonen bak planen. 
 
Bærumsmodellen – vanskelig for de små idrettene 
Spesialrådgiver Rolf B. Halvorsen, presenterte ideen bak Bærumsmodellen:  
 
Idrettslag intierer og driver utbyggingsprosjekter 

• BIR i samarbeid med idrettsavdelingen prioriterer innspill 
Anleggsplanen(vedtas politisk) – hvor kommunal finansiering avklares (så sant 
prosjektet ikke er så stort at det krever egen politisk sak) 

• Utgangspunktet er at Idrettslaget/kommunen/Staten stiller med 1/3 av 
kostnadene hver. 

• Denne modellen har vært benyttet i Bærum de siste 30 årene, og har bidratt til 
at det har blitt bygget mange idrettsanlegg i dette tidsrommet. 

 
Muligheten for forskuttering av spillemidler, mva og kommunal lånegaranti 
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Ippon judoklubb om modellen                     
Daglig leder Alexander Aamodt redegjorde for styrken og svakhetene til modellen. 
Det faktum at det er underdekning av anlegg i Bærum, mulige løsninger og om 
drømmen!. 
 
Gruppearbeid - Hvordan forbedre og utvikle Bærumsmodellen? 
Oppsummering ligger vedlagt.  
 
 
HOVEDPROGRAM LØRDAG 

Klubbhus og aktivitetshus i Krydsbybakken  
ved styreleder Ole Reistad og driftsleder Odd Arne Juliussen i Lommedalens IL 
Litt historikk om klubben og veien frem til realisering av den nye Varmestua. Om hva  
den har for betydning for lokalmiljøet og mulighetene fremover 
 
Fremtiden for paraidrett i Bærum 
ved Jan E. Brække fra Vestre Bærum Salongskytterlag  
Med fokus på NIFs kriterier, hva er en parautøver og tilbudet i Bærum. 
 
Hvordan sikre idrett for alle  
Styreleder Øivind Gladsø i Bærum Idrettsråd 
Hvorfor, Behov, Fritidsstipend og noen refleksjoner 
 
Ung medbestemmelse  
Bærum Seilforening  ved nestleder Erik Nodland 
Vestre Bærum rideklubb  ved Malin Bergan Refsdal og Stella Marie Frydenlund-
Hommerstad. 
ØHIL ved Kristoffer Gaustad    
Klubbene redegjorde for hvordan deres klubb praktiserer ung medbestemmelse.  
 
Gruppearbeid 
Hvordan sikre idrett for alle? 
Ung medbestemmelse 
Oppsummering ligger vedlagt.  
BIR vil gjøre bruk av de innspillene som kom gjennom gruppearbeidet. 
 

Alle presentasjonene ligger vedlagt. 
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Avslutning og evaluering 
Vi takker alle deltagerne for godt engasjement, og all jobb som blir utført for at de aktive i 
idrettslagene våre skal få et best mulig tilbud i best mulig arenaer. 
Det ble i etterkant gjennomført en digital evaluering av arrangementet som ble sendt både til 
de deltagende og til dem som ikke deltok.  
 
Vi deler her fra evalueringen: 
 

0,00 1,00 2,00 3,00 4,00 5,00 6,00

Fredagens Åpningsinlegg ved Knut

Bærumsmodellen mm ved Rolf

Gruppearbeid fredag

Klubbhus og aktivitetshus i Lommedalen

Fremtiden for paraidrett i Bærum

Hvordan sikre idrett for alle ved Øivind

Ung medbestemmelse

Gruppearbeid lørdag

Nytteverdi høstseminar 2023

 

0,0 10,0 20,0 30,0 40,0 50,0 60,0 70,0

Datoen passet Ikke

Programpostene appelerte ikke

For dyrt

Mottok ingen invitasjon

Ikke lenger aktiv i idrettslaget

Ikke deltatt

 
 
 


